
Rada školy pri Základnej škole Dr. J. Dérera, Ulica gen. M. R. Štefánika 7,  

901 01 Malacky 

 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy ZŠ Dr. J. Dérera  

konanej dňa 6. marca 2008 v riaditeľni ZŠ Dr. J. Dérera 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie výročnej správy rady školy 

3. Informácia o aktuálnom výchovno-vzdelávacom procese v škole 

4. Diskusia 

5. Uznesenie 

6. Záver 

 

1. Otvorenie – predsedníčka rady školy privítala prítomných členov rady školy a riaditeľku ZŠ, prizvanú na 

zasadnutie rady školy 

 

2. Výročná správa rady školy 

Článok 8 Štatútu rady školy ukladá predsedovi rady školy predložiť výročnú správu, ktorá má obsahovať 

prehľad činností vykonávaných v kalendárnom roku s uvedením vzťahu k účelu založenia rady školy. Rada 

školy predstavuje iniciatívny a poradný orgán, ktorý sa vyjadruje k výchove a vzdelávaniu v školskom 

zariadení a plní tiež funkciu verejnej kontroly práce vedúcich pracovníkov školy. Na základe uvedeného 

predložila Mgr. Habová výročnú správu za kalendárny rok 2007. Uviedla teda skutočnosti, ktoré sa dotýkali 

minulého školského roka a zároveň načrtla situáciu školského roka 2007/2008. 

 

3. Informácia o aktuálnom výchovno-vzdelávacom procese v škole 

Riaditeľka školy s predsedníčkou rady školy informovali o súčasnej situácii v škole: 

 8. a 9. februára sa uskutočnil zápis žiakov do 1. ročníka – v školskom roku 2008/2009 budú v škole tri triedy 

prvákov (zapísaných je 63 žiakov)  

 v januári bola úspešne ukončená rekonštrukcia priestorov ŠKD/tried 1. a 2. ročníka 

 v súčasnosti je zriaďovaná a prístupná webová stránka školy, na ktorej budú uverejňované aktuálne 

informácie o aktivitách školy (www.dererka.edupage.org) 

 

4. Diskusia 

 p. K. Jursa sa zaujímal o počet žiakov, ktorí pokračujú v štúdiu v maturitných odboroch, pretože takmer 82-

percentnú úspešnosť považuje za veľmi vysokú; výchovná poradkyňa mu poskytla informáciu o postupoch pri 

umiestňovaní žiakov na stredných školách 

 prítomní sa zaujímali o možnosti vyučovania cudzích jazykov v škole, odporučili zaradiť okrem anglického 

a nemeckého jazyka aj ruský jazyk 

 riaditeľka školy poskytla členom rady školy dostupné informácie o chystanej reforme školstva 

 prítomní opätovne rozprávali o problematike vjazdu a parkovania osobných automobilov v areáli školy, 

poukázali na fakt, že tí, ktorí vojdú autom na školský dvor minimálne porušujú dopravné predpisy, pretože 

nerešpektujú dopravné značenie vo vjazde; nebezpečným je vjazd najmä v popoludňajších hodinách, kedy sa 

na školskom dvore zdržiavajú deti zo ŠKD; riaditeľka prisľúbila riešenie formou pohovoru s vedúcou ŠJ 

(zabezpečenie zásobovania ŠJ), upozornením rodičov, ktorí sa uvedeného priestupku dopúšťajú, 

zabezpečením jednej časti brány 

 

5. Uznesenie 

 Predsedníčka rady školy zabezpečí zverejnenie výročnej správy za rok 2007 vo výveske MÚ Mesta 

Malacky, zriaďovateľa ZŠ. Zodpovedná: Mgr. Katarína Habová 

Termín: 7. 3. 2008 

 Riaditeľka školy zabezpečí poskytnutie informácii o možnostiach výberu cudzích jazykov.  

Zodpovedná: Mgr. Terézia Sopóciová 

Termín: 27. 3. 2008 (RZ) 

8. Predsedníčka rady školy ukončila zasadnutie rady školy, poďakovala prítomným za spoluprácu v celom 

funkčnom období od ustanovujúcej schôdze 19. 4. 2004.  

  Zapísala Mgr. K. Habová 

  Malacky 7. 3. 2008  

 


